

Projektmøde - referat

Tirsdag 26.11. kl. 19.30 hos Jeppe

Deltagere: Peter Boller, Lisette Ågaard, Michael Krogh, Jørgen Hansen, Poul Jeppesen.

Afbud: Knud Nielsen, Arne Illeborg, Lars Dalsgaard, Christian Ernsten.

Dagsorden

1. Trafikprojekt (PB, MK)
2. Aktivitetsplads – tildeling af midler – etablering, mm. (PJ, PB, LÅ, MK)
3. Ansøgninger om fondsmidler – udbetaling af fondsmidler (PJ)
4. Pavillon og informationstavler o.a.(PB, PJ)
5. Hjemmeside – status (CE)
6. Evt. - Næste møde

Frank Hansen mødte på eget initiativ op på mødet med nogle konstruktive forslag og kommentarer til nogle af gruppens arbejdsfelter. – Placering af kommende aktivitetsplads – Opstilling af affaldsspande ved sti og pavillon. – kommunikation omkring projektet.

Udvalget siger tak for initiativet - forslagene vil indgå i arbejdet.

Vi gør opmærksom på at alle er velkomne til at indgå i projektarbejdet.

Ad. 1

Arne Illeborg har sendt flg. mødereferat. "Var 12. nov. sammen med Peter Boller til møde med "vor mand" i kommunen. Samme morgen var også en ingeniør fra Rambøll til stede. Alt tydede på at det ikke er et spørgsmål OM der skal trafikreguleres for fodgængere på strækningen fra kirkepladsen til børnehaven, men HVORDAN. Tidspunktet for iværksættelsen bliver nok til foråret, når vejforholdene tillader en rimelig garanti for holdbar afstrøbet m.v."

PB og MK gjorde opmærksom på at der nok bliver tale om en løsning med kun en bred vognbane. Det betyder at kun et køretøj ad gangen kan passere vejen og at modkørende må vente. Det skulle også give plads til en markeret gang /cyklesti, som kan give en mere sikker passage for fodgængere og cyklister. Kommunen leverer et konkret løsningsforslag-

Ad 2

Vi har fået tildelt 35.000kr fra kommunens Natur/Miljø afdeling, som skal bruges i indeværende budgetår – senest. 31.1. 2014. Der er mulighed for tildeling af flere midler i kommende budgetår. Der er i øjeblikket også ansøgninger om fondsmidler hos Nordeafonden og Tuborgfondet. Desuden har vi ca. 14000kr fra tennisklubben og markedskassen. LÅ, PB og MK redegjorde for planer om placering af og indhold i aktivitetsplads. Der er indkøbt materialer til nogle redskaber og aktuelle planer om flere indkøb. Opstilling af redskaber forventes påbegyndt tidligt på foråret.

Ad.3

Der er endnu ikke udbetalt tildelte fondsmidler fra Natur/erhvervsstyrelsen vedr. borde/bænkesæt, Informationstavler og P-plads. – PJ tager kontakt til fondsstyrelsen.

Ad.4

Hatten til pavillonen bliver færdiggjort til foråret. (PB)

Vi mangler stadig en gl. olietank til fremstilling af en grill til pavillonen.

Tekstsiderne til informationstavlerne skal formentlig lamineres for at være holdbare – PB tager kontakt til Peter Bork vedr. problemet. Nye redigerede tekstsider opsættes til foråret.

Ad.5

CE har sendt flg. vedr. hjemmesiden.

-Der er skaffet finansiering for hjemmesiden i perioden november 2013 til oktober 2014, Todbjerghus vil gerne sponsorere todbjergby.dk i det kommende år.

- Sidens brug og antal abonnenter til nyhedsbrevet er nogenlunde stabilt

- Op til større begivenheder i byen (f.eks. fællesspisning) er der øget aktivitet på hjemmesiden

- De kommende to arrangementer i byen er ikke blevet indgivet digitalt, men jeg har lagt et foto ud af papirsedlerne

- Hvis nogen af jer besøger siden af og til, vil I opleve at billedet på forsiden skifter ofte. Dette er en bevidst strategi for at skabe dynamik på en side, der ikke modtager voldsomme mængder nyhedsstof.

Ad.6

Næste møde er tirsdag 14.1. kl. 19.30 ved Peter Boller.

Ref. PJ